

مـمـلـکـة البـحـريـن Kingdom of Bahrain

مكتبالرئيسالتنفيذي Chief Executive Office

<u>Circular No. (5) 2022</u>

Date: 3 February 2022

To all importers and shop owners

Subject: Approval of Importing medical and cosmetic lenses by the authority

To ensure the quality and safety of health services in the Kingdom of Bahrain, and in accordance with decision (48) of 2020 related to medical devices regulations, The National Health Regulatory Authority (NHRA) would like to draw the attention of all importers and shop owners, especially those who are selling medical and cosmetic lenses, to the necessity of verifying that the lenses are approved by NHRA.

For more information, you can contact the email: medical_devices@nhra.bh

Your cooperation is highly appreciated in improving health services in the Kingdom.

<u>تعميم رقم (5) لسنة 2022</u>

التاريخ: 3 فبراير 2022

الى جميع المستوردين وأصحاب المحلات التجارية

الموضوع: موافقة على استيراد العدسات الطبية والتجميلية من قبل الهيئة

حرصاً على سلامة وجودة الأجهزة الطبية بمملكة البحرين، وطبقاً لأحكام القرار رقم (48) لسنة 2020 بشأن الرقابة على جودة الأجهزة والمنتجات الطبية، تهيب الهيئة الوطنية لتنظيم المهن والخدمات الصحية بجميع المستوردين وأصحاب المحلات التجارية ولا سيما البائعين للعدسات الطبية والتجميلية بضرورة التأكد والتحقق بأن العدسات حاصلة على موافقة استبراد من الهبئة.

لمزيد من المعلومات، يمكنكم التواصل بالبريد الإلكتروني: medical devices@nhra.bh

هذا ما لزم توضيحه، ولكم جزيل الشكر والتقدير على تعاونكم الدائم في الارتقاء بالخدمات الصحية بالمملكة.

Tan

الدكتورة مريم عذبي الجلاهمة الرئيس التنفيذي